
دکتر  نقش  بازیگر  سلیمانی،  کوروش   
زیبا«  »ذهن  سریال  در  آشتیانی  کاظمی 
معتقد است: مخاطبان به تلویزیون و به 
گر ما دیده  ما )هنرمندان( معنا می دهند؛ ا
نشویم در خلأ هستیم. ساخت »ذهن زیبا« 
هم یک یادآوری به تلویزیون بود که بدانند 
تنوع را در ژانرهایی که سریال سازی می شود، 
رعایت کنند. کوروش سلیمانی که نقش یکی 
از شخصیت های محوری سریال »ذهن زیبا« 
کاظمی آشتیانی(  )شخصیت مرحوم دکتر 
گفت وگویی با ایسنا  کرده است، در  را ایفا 
درباره این همکاری اظهار کرد: ما بازیگریم 
کارهای مختلفی  و طبیعتا در طول سال، 
پیشنهاد می شود که در نهایت همکاری هایی 
را می پذیریم که واقعا آدم احساس می کند یک 
تجربه امن را انجام می دهد؛ کارهایی که تمام 
عوامل آن در کنار هم در پی هدفی هستند و 
آن هم بالابردن کیفیت کار هست. مجموعه 
کبر  »ذهن زیبا« هم از تهیه کننده محترم )ا
تحویلیان( است که قبلا با ایشان همکاری 
داشتم و همچنین عواملی که می شناختم 
و قبلا همکاری کرده بودم و شناخت داشتم. 
او با اشاره به زیبایی داستان »ذهن زیبا«، 
درباره نقش خود در این سریال یادآور شد: 
»ذهن زیبا« داستان زیبایی داشت؛ یک 
داستان ملموس برگرفته از زندگی خود ما. 
دکتر بهاروند فردی منفک از مردم نیست؛ 
آدمی است که در دل همین جامعه بزرگ 
شده، رشد کرده، درس خوانده و به مراتب 
کتری هم که من بازی  عالی رسیده است. کارا
می کردم )دکتر کاظمی آشتیانی(، شخصیتی 
بود که عنوان راهنمای دکتر بهاروند را داشت. 
بسیار  انسانی  هم  آشتیانی  کاظمی  دکتر 
فرهیخته، بزرگوار و دانشمند بزرگی بودند که 
متاسفانه خیلی زود از دست رفتند و حیف 
واقعا؛ چون درباره شخصیتشان تحقیق کردم 
و خیلی خیلی رفتنشان غم انگیز بود. او  ادامه 
داد: »ذهن زیبا« درباره دکتر بهاروند بود 
ولی به نظر من خود شخصیت دکتر سعید 
کاظمی آشتیانی هم می تواند زمینه ساخت 
یک سریال غنی بر همین روال باشد. ماجرای 
زندگی دکتر بهاروند هم برای خود من جذاب 

بود و متاسفم بگویم که قبل از این سریال، 
ایشان را نمی شناختم. بسیاری از این دست 
دانشمندان هستند که ما آنها را نمی شناسیم 
ولی موثرترین آدم ها در این مملکت هستند 
و رسم روزگار همین است. قصه »ذهن زیبا« 
نشان داد که تلویزیون فضای خیلی خوبی 
کار از یک زندگی واقعی برگرفته  دارد. این 
شده بود و مردم هم آن را دوست داشتند. 
، سینما و تلویزیون با اعتقاد  این بازیگر تئاتر
انرها کاری را  بر اینکه تلویزیون باید همه ژ
در دستور ساخت و پخش قرار دهد، در این 
زمینه بیان کرد: لازم است که تلویزیون در 
همه ژانرها سریال تولید و پخش کند. یکسری 
سریال ها در سال های اخیر ساخته شدند 
که بیشتر درباره بحث های امنیتی، پلیسی 
و موضوعاتی از این دست بود که سر جای 
خودشان محترم هستند. اما این سریال ها 
هم بخشی از سینماست در تمام دنیا هم 
روال هستند؛ اما تلویزیون باید دقت کند که 
، درام  به همه سلیقه ها توجه کند، باید طنز
اجتماعی و همچنین موضوعات امنیتی و 
ک هم تولید و پخش  حتی هیجانی و ترسنا

کنند. ژانرهای مختلفی که در سینما هست 
در تلویزیون هم باید دیده شود. سلیمانی 
سپس بار دیگر با اشاره به داستان سریال 
»ذهن زیبا« گفت: این کار صرفا مربوط به یک 
دانشمند نبود بلکه یک زندگی، یک خانواده 
و یک فرد ایرانی را در چند دهه ترسیم می کرد 
و برای مردم مرور خاطرات بود. وسایلی که 
در طراحی صحنه چیده شده بودند به دهه 
۶۰ تعلق داشتند یا مثلا زندگی در روستاهای 
کرمان همه چیز حقیقی، بدون ریا و صادقانه 
بر  خوبی  اثر  که  بود  طبیعی  شد.  ح  مطر
مخاطب بگذارد و به نظر من اشاره ای بود به 
تلویزیون و عزیزانمان که بدانند این تنوع را 
در ژانرهایی که سریال سازی می شود، رعایت 
کنند. سلیمانی درباره نقش خود در سریال 
»ذهن زیبا«  که تا چه میزان با شخصیت دکتر 
کاظمی آشتیانی ارتباط برقرار کرد، اظهار کرد: 
شخصیت ایشان را دوست داشتم، در واقع 
تمام تلاشم را کردم که زوایای شخصی این 
شخصیت را حتی در جاهایی که شاید بسیار 
نشان  بود،  آزمایشگاهی  معمول  کارهای 
که  بدهم؛ آن مهربانی، حالت برادرانه ای 

نسبت به دکتر بهاروند داشتند، آن عشقی که 
نسبت به کارش و فعالیت علمی اش داشت را 
سعی کردم در جاهایی که ممکن است نشان 
دهم و امیدوارم از ما راضی باشند. این بازیگر 
در ادامه درباره سریال پایتخت که آیا آن را 
تماشا می کند، اظهار کرد: خیلی خوشحالم 
که دوباره کار کردند، هم آقای مقدم و هم تیم 
درخشان و همکارانشان بسیار عالی هستند. 
من فصل جدید را می بینم و به نظرم این 
رویکرد ساخت کار کمدی و طنز و ادامه دادن 
فصل های جدید درست است و امیدوارم 
ادامه داشته باشد. مخاطبان به تلویزیون 
گر که ما دیده نشویم  و به ما معنا می هند و ا
در خلأ هستیم. سلیمانی در پایان همچنین 
از حضور خود در یک سریال نمایش خانگی 
خبر داد و از ارائه جزییات خودداری کرد. 
نمایش  روزها  این  همچنین  هنرمند  این 
شک)یک تمثیل( را در تماشاخانه ایرانشهر 
در دست اجرا دارد. او پیش از این هم در  
مقدم  سیروس  با  خانگی  نمایش  شبکه 
همکاری  رئالیتی شو  چند  در  همچنین  و 

داشته است.
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کران فیلم های جدید زمان شروع ا

مثبت  با  نمایش  صنفی  شورای  دبیر   
کران نوروزی و پیش بینی روندی  ارزیابی کردن ا
کران فیلم های جدید بیان کرد: فیلم  بهتر با ا
نمایش  پروانه  داشتن  وجود  با   » »پیرپسر
به دلیل بروز اختلاف میان دو پخش کننده، 
فعلا قراردادی در شورای صنفی نمایش ندارد. 
همایون اسعدیان در گفت وگویی با ایسنا گفت: 
یکشنبه هفته آینده )۳۱ فروردین( آخرین 
جلسه این دوره شورای صنفی نمایش برگزار 
می شود و به صنوف عضو در این شورا، همچون 
سینماداران  و  پخش کنندگان  کارگردانان، 
اعلام شده تا نماینده های خود را اعلام کنند 
که البته ممکن است بعضی صنوف حضور 
نماینده های قبلی خود را تمدید کنند. پس 
از معرفی همه نماینده ها، دور جدید فعالیت 
آغاز خواهد شد. اسعدیان در پاسخ  شورا 
به اینکه آیا شورا در این دو هفته مصوبه ای 
گذشته تعدادی  کرد: هفته  نداشته؟ بیان 
کران فیلم ثبت شد که جزئیات آن  قرارداد ا
هفته آینده اعلام می شود. او افزود: زمان شروع 
کران فیلم های جدید متغیر خواهد بود اما  ا
کران از اوایل اردیبهشت   ان شاءا... شروع ا
خواهد بود و تعدادی فیلم جایگزین چند 
کران نوروزی می شوند. وی در پاسخ به  فیلم ا
کران »۷۰ سی« که از آذرماه سال قبل  اینکه آیا ا
روی پرده است، همچنان ادامه دارد؟ گفت:  
کران نخواهد  این فیلم از پایان فروردین دیگر ا
کران  شد. دبیر شورای صنفی نمایش درباره ا
کران نوروزی  نوروزی امسال هم بیان کرد: ا
متفاوت از سال های گذشته بود. فیلم ها از 
کران شدند که هم مصادف  هشتم اسفند ماه ا
با ماه رمضان بود و هم همزمان با روزهای آخر 
اسفند. بعد هم روزهای اول نوروز با شب های 
کران عید فطر  قدر تداخل داشت و پس از آن ا
کران جدید را  هم نداشتیم؛ بنابراین یک ا
پشت سر گذاشتیم و با توجه به اینکه فیلم ها 
از زمانی که مردم مشغول خرید شب عید و 
گرفتاری های آخر سال هستند، می توان گفت 
کران قابل قبولی را پشت سر گذاشتیم. به  که ا
گر شرایط اجتماعی یا اقتصادی  نظر می رسد ا
خاصی رخ ندهد می توانیم منتظر اتفاق های 

کران باشیم. خوب در ا

که  کرده است  کالیفرنیا آمریکا اعلام   فرماندار ایالت 
شکایتی علیه تعرفه های ترامپ تسلیم دادگاه منطقه ای 
گاوین  کسیوس، » خواهد کرد. به گزارش ایرنا به نقل از آ
نیوسام«، فرماندار ایالت کالیفرنیا آمریکا، اعلام کرد که 
قصد دارد برای جلوگیری از اجرای سیاست تعرفه ای 
دونالد ترامپ رئیس جمهور این کشور شکایت تنظیم کند. 
کالیفرنیا که پنجمین اقتصاد بزرگ جهان محسوب می شود، 
ممکن است در جنگ تجاری ترامپ با چین، میلیاردها 
دلار ضرر کند. این نخستین بار است که یک ایالت به طور 
مستقیم از ترامپ بابت تعرفه های تجاری شکایت می کند. 
این شکایت قرار است در دادگاه منطقه ای ایالات متحده 
در منطقه شمالی کالیفرنیا ثبت شود. در شکایت آمده 
است که استفاده ترامپ از »قانون اختیارات اضطراری 

اقتصادی بین المللی« برای اعمال این تعرفه ها بدون 
تایید کنگره، غیرقانونی بوده است. این قانون، اختیارات 
گسترده ای را در مواقع اضطراری به رئیس جمهور می دهد، 
اما از زمان تصویب در سال ۱۹۷۷، هرگز برای اعمال تعرفه 
استفاده نشده است. دولت ترامپ اعلام کرده که جریان 
، مهاجرت غیرقانونی و کسری تجاری را مصداق  مواد مخدر
شرایط اضطراری ملی می داند. نیوسام طی بیانیه ای گفت: 
تعرفه های غیرقانونی ترامپ در حال آسیب به خانوارهای 
آمریکایی و ایجاد هرج و مرج در اقتصاد و کسب وکارهاست. 
این تعرفه ها میلیاردها دلار به این ایالت خسارت وارد و 
هزینه ها و زنجیره حمل و نقل را مختل کرده است. دست کم 
سه شکایت دیگر نیز درباره تعرفه های ترامپ ثبت شده  
است که می گویند توجیه ترامپ بر اساس قانون اختیارات 

اضطراری، سوءاستفاده از قدرت اجرایی است. به گزارش 
ایرنا، طبق آخرین نظرسنجی مشترک یوگاو و سی بی اس، 
بزرگ  شرکت های  و  ثروتمندان  می گویند  آمریکا  مردم 
بیشترین سود را از تعرفه های »دونالد ترامپ« بر واردات 
و سیاست های تجاری خواهند برد. در این نظرسنجی ۷۴ 
درصد از پاسخ دهندگان گفتند که تعرفه ها و سیاست های 
تجاری »دونالد ترامپ«، رئیس جمهوری آمریکا به نفع افراد 
ثروتمند خواهد بود. همچنین ۷۱ درصد گفتند رویکرد 
اقتصادی ترامپ به نفع شرکت های بزرگ خواهد بود. این 
گزارش افزود: تنها ۴۲ درصد از پاسخ دهندگان آمریکایی 
کارگر و متوسط  نیز از تعرفه ها سود  که طبقه  معتقدند 
می برند و ۴۵ درصد هم گفته اند که سیاست های تعرفه ای 

به نفع اتحادیه های کارگری خواهد بود.

شکایت فرماندار »کالیفرنیا« علیه تعرفه های »ترامپ« 

 نیویورک تایمز نوشت: دولت آمریکا در حال بررسی 
بودجه پیشنهادی است که در صورت تصویب، »تقریبا 
از  بین المللی  نهادهای  به  تخصیصی  بودجه  تمام 
جمله سازمان ملل و ناتو« را قطع خواهد کرد. به گزارش 
روزنامه نیویورک تایمز در  راشاتودی،  از  مهر به نقل 
گزارشی نوشت که دولت دونالد ترامپ، رئیس جمهور 
آمریکا در حال بررسی بودجه پیشنهادی است که به 
موجب آن تقریبا بودجه تمام سازمان های بین المللی 
شد.  خواهد  قطع  ناتو  و  متحد  ملل  سازمان  شامل 
از  بخشی  پیشنهاد  این  آمریکایی،  مقام  دو  گفته  به 

طرحی است که به کاهش حدود ۵۰ درصدی بودجه 
ح همچنین  وزارت خارجه منجر خواهد شد. در این طر
محدودکردن عملیات های صلح بانی بین المللی، تمام 
تبادلات آموزشی و فرهنگی وزارت خارجه و قطع کمک 
بشردوستانه و برنامه های بهداشت جهانی به اندازه 
مشخص  هنوز  می شود.  شامل  را  درصد   ۵۰ از  بیش 
ح  نیست که آیا مارکو روبیو، وزیر خارجه آمریکا با این طر
. منابع خبرگزاری آسوشیتدپرس این  موافق است یا خیر
ح مذکور پیش  کید کرده اند که طر پیشنهاد را تایید اما تا
از تسلیم به کنگره برای تصویب، باید چندین بار مورد 

بررسی قرار بگیرد. یک مقام ارشد آمریکایی در گفت وگو با 
آسوشیتدپرس، این بودجه پیشنهادی را در چهارچوب 
اهداف کاهش  هزینه ای، »تهاجمی« توصیف کرد. تمی 
بروس، سخنگوی وزارت خارجه آمریکا درباره این مساله 
گفت: آمریکا همچنان به ناتو متعهد است. وی مدعی 
شد که با این حال، واشنگتن این ائتلاف نظامی را ابزاری 
برای جنگ افروزی نمی داند بلکه آن را نوعی بازدارندگی 
می پندارد. دولت ترامپ بارها اعضای ناتو را برای افزایش 
هزینه نظامی شان تحت فشار قرار داده و گفته است که 
بار مالی تحمیل شده به آمریکا نسبت به سایر اعضای 
این ائتلاف نظامی، نامتناسب است. ترامپ هشدار داده 
آن دسته از اعضای ناتو که نتوانند به تعهدات و اهداف 
کنند، در صورت تهاجم  افزایش هزینه نظامی عمل 

زیرچتر دفاعی ناتو قرار نخواهند گرفت.

 : نیویورک  تایمز

 آمریکا تمام بودجه ناتو را قطع می کند!

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

 فرانسه ۱۲ دیپلمات الجزایری را
 اخراج کرد

کرد در یک اقدام تلافی جویانه   فرانسه اعلام 
۱۲ دیپلمات الجزایری را از این کشور اخراج کرده 
و سفیر خود در الجزایر را فراخوانده است. دفتر 
ریاست جمهوری فرانسه در اعلامیه ای که نشان 
از تشدید تنش ها میان این کشور و الجزایر دارد، 
خبر داد: ۱۲ مقام دیپلماتیک و کنسولی الجزایر را 
ک خود اخراج کرده و سفیر خود در الجزایر  از خا
را نیز فراخوانده است. به نوشته روزنامه گاردین، 
کرون«، رئیس جمهور فرانسه اعلام  دفتر »امانوئل ما
گهانی  کرد: »مقام های الجزایری مسئول تضعیف نا
روابط ۲ جانبه ما هستند.« الجزایر چندی پیش به 
اقدام فرانسه در بازداشت کردن یک مقام کنسولی 
الجزایری به ظن دست داشتن در ربایش یک فعال 
اپوزیسیون الجزایر اعتراض کرد. فرانسه مدتی بعد 
از آن اعلام کرد که الجزایر ۱۲ تن از دیپلمات های 
ک خود اخراج کرده است. روابط  فرانسوی را از خا
فرانسه با الجزایری که تا چند دهه قبل مستعمره اش 
اما سال  با تنش همراه شده  که  بود مدتهاست 
کرون به حمایت  گذشته میلادی زمانی که امانوئل ما
کش به جای موضع الجزایر در قبال  از موضع مرا
موضوع منطقه پرمناقشه »صحرای غربی« در قاره 
آفریقا پرداخت وخیم تر شد. ژان نوئل بارو، وزیر امور 
خارجه فرانسه چند روز پیش ادعا کرده بود روابط 
بین ۲ کشور دارد به وضعیت عادی بر می گردد. روز 
جمعه، دادستان فرانسه سه الجزایری، از جمله یک 
مقام کنسولی، را به ظن دست داشتن در ربودن 
»امیر بوخرس«، یک اینفلوئنسر الجزایری در یکی 
از مناطق حومه ای پاریس در آوریل ۲۰۲۴ متهم کرد. 
بوخرس که در فضای مجازی با نام »امیر دی زی« 
معروف است، از مخالفان دولت الجزایر است و از 
سال ۲۰۱۶ در فرانسه به سر می برد و در سال ۲۰۲۳ 
پناهندگی سیاسی دریافت کرد. او منتقد عبدالمجید 
تبون، رئیس جمهور الجزایر بوده و بیش از یک 
میلیون دنبال کننده در شبکه های اجتماعی دارد. 
دولت الجزایر در تلاش هایش علیه بوخرس ۹ حکم 
بازداشت بین المللی را علیه او به اتهام کلاهبرداری و 
تروریسم صادر کرده اما فرانسه از استرداد او امتناع 
از  که یکی  کرده  می کند. دادستان فرانسه اعلام 
سه نفری که روز جمعه در این کشور به ظن دست 
داشتن در ربودن بوخرس بازداشت شدند کارمند 
کنسولگری الجزاایره در جنوب شرق پاریس بوده 
است. الجزایر اما دست داشتن این مقام در این 
کرون از  آدمربایی را رد کرده است. در اتفاقی دیگر ما
الجزایر خواسته تا »بوعلام صنصال«، یک نویسنده 
۷۵ ساله را که به پنج سال زندان محکوم کرده از 

حبس آزاد کند.

ماریا زاخارووا: 

  »نازیسم اروپایی« باردیگر در حال احیاشدن است
کوتــــاه

گفت: تلاش های   سخنگوی وزارت خارجه روسیه 
اتحادیه اروپا برای فشار واردکردن بر کشورهای عضو و 
کشورهای نامزد عضویت برای عدم شرکت در هشتادمین 
سالگرد پیروزی در جنگ جهانی دوم در مسکو به منزله 
احیای نازیسم است. به گزارش ایسنا، کایا کالاس، رئیس 
سیاست خارجی اتحادیه اروپا به سران کشورهای عضو 
این اتحادیه و کشورهای نامزد عضویت در اتحادیه بابت 
شرکت در این رویداد در مسکو که ۹ مه برگزار می شود، 
هشدار داد. روزنامه انگلیسی دیلی میل نیز بعدا نوشت 
که کشورهای کاندیدا مانند صربستان در صورت حضور 
روسای آنها در مراسم روز پیروزی مسکو، احتمالا از 
پیوستن به اتحادیه اروپا منع می شوند. به نقل از شبکه 
گر چنین  خبری راشاتودی، ماریا زاخارووا نوشت: »ا

مطالبی صحت داشته باشد یعنی نازیسم اروپایی بار دیگر 
پیش چشمان ما احیا شده است.« وی افزود: »اینگونه 
بود که فاشیست ها ۸۰ سال پیش، کسانی را که مردم 
درجه دو می دانستند، مجبور کردند که از وطن، قومیت و 
ایمان خود دست بکشند.« در این میان، تلگراف نوشته 
که مقام های اتحادیه اروپا به الکساندر ووجیچ،  بود 
رئیس جمهور صربستان که مایل است تا در مراسم رژه ۹ 
مه در مسکو شرکت کند، هشدار دادند که این سفر روند 
الحاق کشورش در اتحادیه اروپا را از مسیر اصلی منحرف 
می کند. کایا کالاس، رئیس سیاست خارجی اتحادیه اروپا 
در یک نشست خبری در لوکزامبورگ هشدار داده بود، 
شرکت کنندگان در مراسم ۹ مه در روسیه دیگر به عنوان 

شریک اروپا نخواهند بود.

چین در تیررس تعرفه ۲۴۵ درصدی 
که چین به دلیل اقدامات  کرد  کاخ سفید اعلام   
تلافی جویانه اش مبنی بر اعمال تعرفه متقابل، حالا 
با عوارض ۲۴۵ درصدی روبه رو است. به گزارش مهر به 
، دولت آمریکا به ریاست جمهوری دونالد  نقل از رویترز
ترامپ که جنگ تعرفه ای را علیه چین به راه انداخته، 
پکن را به دلیل آنچه »اقدامات تلافی جویانه« خوانده 
است، به اعمال تعرفه ۲۴۵ درصدی تهدید کرد. ترامپ 
در تازه ترین فرمان اجرایی خود، دستور تحقیقات جامع 
امنیت ملی درباره واردات مواد معدنی کمیاب را به 
وزارت بازرگانی آمریکا داده است. کاخ سفید در بیانیه ای 
اعلام کرد: چین در نتیجه اقدامات تلافی جویانه اش، 
کنون با تعرفه ای به میزان ۲۴۵ درصد بر واردات به  هم ا
آمریکا روبه رو است. ترامپ از همان روز نخست، سیاست 
تجاری »اول آمریکا« را برای بازگرداندن عظمت به آمریکا 
)شعار انتخاباتی ترامپ( آغاز کرد. در بخش دیگری از 
کنون برای  این بیانیه آمده است: بیش از ۷۵ کشور تا
کره بر سر توافق های تجاری جدید تماس برقرار  مذا
کرات، تعرفه های  کرده اند. در نتیجه، در میانه این مذا
گانه اعمال شده، در حال حاضر  بالاتر که به طور جدا
متوقف شده است. در این بیانیه به نرخ دقیق تعرفه ای 
که چین با آن مواجه شده، اشاره ای نشده اما به طور 

ضمنی افزایش ۲۴۵ درصدی مطرح شده است.

 مجارستان مانع کمک اتحادیه اروپا 
به ارمنستان 

  مجارستان جلوی اختصاص کمک نظامی بیشتر 
اتحادیه اروپا به ارمنستان را گرفته است. به گزارش 
ایسنا، قرار بود این کمک نظامی به ارزش ۱۰ میلیون 
یورو در قالب کمک نظامی غیرکشنده به ارمنستان 
از طریق تسهیلات صلح اروپایی به ایروان داده شود 
کالاس رئیس  کایا  گرفت.  که بوداپست جلوی آن را 
جاری  سال  اوایل  اروپا  اتحادیه  خارجی  سیاست 
میلادی اختصاص این مبلغ به ارمنستان را به شورای 
اروپا پیشنهاد کرده بود. این پیشنهاد برای تاییدشدن 
باید حمایت تمامی ۲۷ عضو اتحادیه اروپا را داشته 
 ، باشد. طبق گزارشی از روزنامه ارمنی-آمریکایی آسبارز
تمامی کشورهای عضو به جز مجارستان از پیشنهاد 
کالاس حمایت کرده اند. بوداپست در رای گیری نشست 
وزرای خارجی کشورهای عضو اتحادیه اروپا در بروکسل 
تصمیم مربوط به اختصاص کمک نظامی به ارمنستان 
را وتو کرد. یکی از منابع دیپلماتیک اتحادیه اروپا گفت: 
کرات هنوز پیشرفتی در این باره صورت  »پس از مذا
نگرفته است.« ژوئن گذشته، ارمنستان اولین کمک 
نظامی خود از اتحادیه اروپا را به ارزش ۱۰ میلیون یورو 
که جلوی  ماه است  کرد. مجارستان چند  دریافت 

اختصاص این پول را گرفته است.

یک انتصاب در سازمان سینمایی
 طی حکمی از سوی رائد فریدزاده، رییس سازمان 
به عنوان  کلیشمی  اسماعیلی  علیرضا  سینمایی، 
سرپرست معاونت توسعه فناوری و مطالعات سینمایی 
وسمعی بصری سازمان سینمایی منصوب شد. مراسم 
تکریم قادر آشنا و معارفه علیرضا اسماعیلی با حضور رائد 
فریدزاده، رئیس سازمان سینمایی و جمعی از مدیران 
این سازمان برگزار شد. قادر آشنا در ابتدای این جلسه 
با بیان اینکه دوران بسیار خوبی را با شما دوستان و 
همکاران پشت سر گذاشتم، گفت: در جمهوری اسلامی 
ایران هزاران انسان نازنین جان خود را فدا کردند تا آرامش 
و آسایشی برای ما فراهم شود. امیدوارم همه تلاش کنیم 
و این ارزش را پاس بداریم. متأسفانه امروز شاهد هستیم 
که برخی از مدیران بیش از مردم نقد می کنند؛ بحران را در 
ذهنمان ساخته ایم و آن را تشدید می کنیم، در حالی که 
گر قرار است سینما اصلاح شود، این  چنین نیست. ا
گر قرار است فرهنگ درست شود،  وظیفه ی ماست، و ا
وزارتخانه باید این کار را انجام دهد. بنابراین، باید همه 
تلاش کنیم تا این نگاه »نیست« و »نداریم« تغییر یابد. 
در سینمای ایران کارهای بسیار خوبی انجام شده و 
گران بزرگی داریم، هرچند در این میان مشکلاتی  سینما
که سر جای خود باقی هستند. آشنا  نیز وجود دارد 
در پایان اظهار کرد: تلاش کردم خادم باشم و از همه 
دوستان در معاونت توسعه فناوری و مطالعات سینمایی 
تشکر می کنم که من را همراهی کردند. در ادامه، علیرضا 
اسماعیلی ـ سرپرست جدید معاونت توسعه فناوری و 
مطالعات سینمایی ـ نیز طی سخنانی بیان کرد: از حسن 
اعتماد آقای فریدزاده تشکر می کنم. کم و بیش به دلیل 
با این فضا  حضور در بخش های مختلف وزارتخانه، 
آشنا هستم و انصافاً مجموعه سازمان سینمایی بسیار 
منسجم، خوب و کارآمد است که این موضوع برای ما 
باعث افتخار است. وی اظهار کرد: وظیفه ماست که 
بر اساس اهدافی که شما تعیین می کنید و با توجه به 
دورنمایی که از معاونت دارید، همچنین با درنظر گرفتن 
شرایط روز و پیشرفت های عرصه تکنولوژی، امور را پیش 
ببریم. در همین دوره و با همین مجموعه، همکاران 
معاونت واقعا توانایی و قابلیت لازم را دارند و ما در داخل 
خود سازمان نیروهای بسیار خوبی داریم. به خصوص 
در معاونت توسعه فناوری، من از دوستان شناخت دارم 
و آن ها کارها را بسیار خوب و به نحو احسن پیش برده اند. 
مطمئن باشید مجموعه همکارانی که در معاونت حضور 
دارند این توانایی را دارند و ما باید بتوانیم از ظرفیت های 
آن ها بهره مند شویم. اسماعیلی در پایان گفت: تعهد و 
دلسوزی آقای آشنا برای من درسی بود و امیدوارم این 
توفیق را پیدا کنیم که با همکاری یکدیگر و سایر مدیران، 

در پایان خوشحال باشیم که گامی به جلو برداشته ایم.
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